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11.9.2023 AgB301 klo 16:15

Läsnä:
Lauri Laitinen puheenjohtaja
Anna Luttinen sihteeri
Jawad el Hamrou
Elisa Tirkkonen
Lauri Ijäs
Laura Kelottijärvi
Siru Huurre
Elsa Vänttinen poistui 16:53
Siina Jauhiainen
Samu Saarainen
Pinja Jousinen
Sara Nikulainen
Sarianna Saastamoinen
Olli Puhtimäki

Antti Vaajalahti
Mirka Jämsen
Tomi Salo

1. Kokouksen avaaminen
Avattiin kokous klo 16:17

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen
Hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Ilmoitusasiat
Ei ilmoitettavaa.

5. Hallintoasiat
5.1.Talousasiat

Tilanne tilillä: 11 078,23 €
Kassassa: 96,00 €

5.2. Jäsenten hyväksyntä
Hyväksytään 53 jäsentä.

5.3.Pömpelin tuotteet
Labratakkeja tilattu lisää orientaatioviikolla. Saapuminen epäselvää. Budjetoidaanko
varuilta 500 € lisää takkeihin jos tavara tuntuu jossain vaiheessa taas hupenevan
tyhjiin? Kysytäänkö bilsareilta takkitarvetta? Hyväksytään 500 € lisäbudjetti
takkitilaukseen. Talikselta toive, että Radikaaliin liittyneistä maininta talikselle, että
tietää ketkä ovat maksaneet jäsenmaksun.

5.4. Rekom + Revo & Venn
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-Revo&Venn: on OK, jos tekee yhteistyösopparin myös Rekomin kanssa
-Rekom: kunnon soppari kiinnostaa, tarkemmista spekseistä keskustelut alkaneet.
Ideana haalaripaikat Heidi’sille & LA Barille, Ruiskuun mainokset, 4 tapahtumaa
vuodessa sekä nettisivuille logot. Lola & Proud Mary eivät olisi aktiivisesti mukana, Lola
vieläkin vain viikonloppuisin auki ja Proud Mary tarkoitettu boomereille.

5.5. Measurlab soppari
-Measurlab ilmoitti 7.9. että haluaisi vielä haalareihin mukaan. Jos tulee mukaan,
haalarit myöhästyvät, mutta rahaa tulisi lisää. Tilaus meni jo, kysytään ensi vuonna
uudestaan.
-Nykyinen, minimalistinen soppari heidän kanssaan uusiksi ensi vuodelle.

5.6. Sataman Viilu
-Kysyi yhteistyön jatkamisesta ja sen mahdollisesta syventämisestä. Nykyiset
alennukset ovat normaaleja opiskelija-alennuksia, ainoa erikoisempi juttu on Radikaalin
oma drinkki. Kehitetään.

5.7. Algon 1. vuosijuhlat
Radikaalin edustajiksi Jawad el Hamrou ja Pinja Jousinen.
-Budjetoidaan yhteensä 40€ (illalliskorttituki 2 x 10€ ja vielä 20€ vujulahjaan,
pöytäkirjasta 0/23)

5.8. Laulukirjan uusiminen
Matlut muodostaneet työryhmän Styrolin uusimiselle. Ollaanko kiinnostuneita?
Vapaaehtoisia? Pömpelillä on vielä reilusti Styroleita, jotka olisi hyvä saada pois ennen
uusien hankkimista, onko muilla järjestöillä ollut enemmän menekkiä? Laulukirjan
uudistaminen on ollut pinnalla pidempään. Samu menee mukaan työryhmään.

6. Tapahtumat ja liikunta
6.1. Menneet

6.1.1. Fuksiviikko
Kampuskisa hitti. Uusien illassa porukkaa paikalla, paljon lautapelejä ja jonkun
verran yhdessä tekemistä. Neutraali vanhan kirjaston ympäristö toimi hyvin.
Revo-Tiistai hitti. Fuksisauna hitti. Norsupallo vaihdettu kirjasto hengailuun, koska
huono sää. 3 fuksia. Tutor piknik korvattiin beerpongilla & LA Barilla sään takia,
LA bar oli ainakin kiva!

6.1.2. Kauden avaus Revolution
Täyttä oli, ranuja ei mennyt paljoa, juomaa meni.

6.1.3. Kaupunkisuunnistus fukseille
Paikalle saapui 6 fuksia, tapahtuman osallistujamäärään vaikutti samanaikaiset
tapahtumat. Muuten tykätty.

6.1.4.Kyykkää ft. Nefa
Oli kivaa! Fuksit lähti pelaamaan, ja toinen aj sai houkuteltua Radikaalistakin
pelaajia kentälle. Kyykkää kannattaa selvästi pelata jonkun kanssa.

Samu poistui 16:38, palasi 16:40.

6.2. Tulevat
6.2.1. Nanosauna peli-ilta

Tila varattu, budjetoidaan tarjottaviin 30 €. Perinteinen sauna ja lautapelit.
6.2.2. Syysvaellus

Suunniteltu, toteutusta vaille valmis.
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6.2.3.Verenluovutus
Infottu.

6.2.4.Matlu jalisturnaus
Meillä on joukkue kasassa. Ihmisillä oli ollut hämmennystä joukkueen
kasaamisesta (ei tarvitse tehdä itse). Loimu tulee grillaamaan.

6.2.5.Fuksisitsit
Ilmoittautuminen hoidettu. Paahtoleivät laulattavat hyvän maun rajoissa.
Budjetoidaanko 14 € tousteihin (7+7€) ja rankkuihin 10 €. Budjetoidaan
läpivirtaavaa rahaa 490 €.

6.2.6.Fuksiaiset
382 € haalarimerkkien maksuun, rahastetaan ynnältä 150 kpl, syrreltä 100 kpl,
linkiltä 200 kpl.
(yksi merkki 0,5 € + 24% alv) + kuljetus 9,5 € jaettu neljälle)
Ryhmänvetäjät hankittu. Rastinpitäjiä tarvitsee enää yhdelle rastille, Jawad
hoitaa, Lauri L liittyy. Kilju on tulossa, budjetoidaan 16,04 €.

6.2.7. Kapprot
Liput meni kaikki. Todetaan läpivirtaavaa rahanmenoa 2100 €.
Ei enää ikinä käytetä Formsin timeria. Iso floppi, traumat jäi.

6.2.8.Syyskokous
Tilanvaraus tehty, todetaan kuluja 200 €. Sauna + palju.

6.3. Liikunta
Liikuntavuoro saatu: joka perjantai klo 20:00-21:00. Paikkana U2
Paikka katsottu läpi 8.9. Hyvältä näyttää, paljon mahdollisia lajeja.
Syyskuun liikuntavuorojen lajit jo ilmoitettu:
15.9. Futsal
22.9. Koris
29.9. Lentopallo
Antiikin aikoina ollut paikalla aina liikuntavastaava, nykyään joku hallituslainen

vastuullisena paikalla.

Elsa poistui 16:53.

7. Media-asiat
7.1. Ruisku

Ruiskusta muutamia fukseja oli kiinnostunut, pitäisi keretä vain info pitämään.
Vapaaehtoisia mainosten hankintaan? Kysytään Lauri I. kun palaa lomilta. Haluaisiko
esim. Viilu mainostaa Radikaalin drinkkiä? LA Barilta mainosta jo nyt?

7.2. Fuksipassi
Lasku (paperinen) MCK:lla. Todetaan kuluja 120 €.
Palautetta tullut tehtävien mahdollisuudesta liikuntarajoitteisille.

7.3. Säpolista monikieliseksi?
Tällä hetkellä Radikaalin ainoa virallinen tiedotuskanava toimii vain suomeksi.
KV-vastaava tekee vaihtareille koosteen englanniksi vrt kuukkis.

7.4. Nettisivut
Viime kerralla oli puhetta siitä, että kartoitan vähän tilannekatsausta sivujen kanssa.
Tässä nyt jonkin aikaa väkerrettyäni olen saanut sivut alulle, ei näyttäisi olevan niin
vaikeaa wordpressin kanssa. Laittelen tilannepäivitystä ensi kokouksessa.

8. EVHV
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8.1. Edunvalvonta
Ei (vielä) valituksia.

8.2. Valiokunnat
Vieläkin kesätauolla.
Elisa ei pääse ensi viikolla valiokuntaan, haluaako joku keskustelemaan
yksinäisyydestä hyvinvointifoorumiin? Samu menee syömään vegeleipää.

8.3. Kemian KKR
Syksyllä aloittavien määrä: kandi- & maisterivaiheessa läsnäolevia 60 (maistereita
näistä 4, täydennyshausta läsnäolevia myös 4).
Ensivuodelle valintaperusteista: varsinaisia muutoksia ei tehdä perusteisiin, mutta
uuden nanotieteen kandiohjelman perustaminen pudottaa kiintiöitä sekä poistaa
nano-opintosuunnan kemian ohjelmasta. Kemian kandi- & maisteriohjelman kiintiö
tippuu 72->65. Joista todistusvalinnalla 60 (joista ensikertalaisille 43), valintakokeella 5
(joista ensikertalaisille 2).
Avoimen väylän kiintiö: 15->10.
LuMO (matikan kemian fysiikan) aineenopettajan ja luokanopettajan kandi- &
maisteriohjelman kiintiö nousee 10->12 (4+4+4). Tarkemmat speksit tulee tästä
myöhemmin.
Pro gradu tutkielman kirjallisen osan minimi sivumäärä 30. Jos tähän ei millään pysty,
pitää kokeellisen osan olla laaja. Kirjoitusohjeeseen muutenkin lisäyksiä, mm. lisätään
tekstiä gradun aloituksesta ja ohjaussopimuksen tekemisestä. Mahdollisesti juttua
myös portfolion läpikäynnistä ja osaamisen kartoitusta.
OPS 2024-2028 ensimakua: kansallisena tavoitteena 2025 mennessä, että
kansainvälisyys osaaminen on sisäänrakennettu kaikkiin tutkintoihin. Jyväskylän
yliopiston ajatus: “Kaikille yliopistomme opiskelijoille kehittyy opintojen aikana
JYUidentity, joka pitää sisällään mm. vahvan vuorovaikutusosaamisen, kielitaidon ja
kulttuuritietoisuuden sekä globaalin ja eettisen vastuullisuuden.” Miten tämä
toteutetaan kemialla, on vielä hieman hämärän peitossa.
Käytiin lopussa vähän läpi valmistuneiden määrää.
2023 valmistuneiden tilanne oli 24.8.: kandiksi 15 (=kemisti 9, ope 2, nano 4),
maisteriksi 20 (=kemisti 12, ope 4, nano 4), tohtoriksi 4.
Kysymys KKR:lle: miksi puhutaan laajentamisesta, kun kemialla vähennetään (nano
häviää)?

9. Palauteboksin läpikäynti
-Hallitus pyrkii lähettämään jatkossa sähköpostiviestejä päiväsaikaan, mutta ei voi luvata tätä
aivan kaikkien viestien kohdalla.
-Sitsi-ilmoittautumisessa tapahtui inhimillinen virhe, sori siitä.
-Legendaariset uudet nettisivut ovat työn alla HALOOO!
-Risteilylaskuri tulossa.

10. Muita esille tulevia asioita
Ei muuta.

11. Budjetoinnit
● Kulujen toteaminen Syyskokouksen opinkivi+allas 200 €
● Nanosauna tarjottavat 30 €
● Fuksisitsit toustit 14 €, läpivirtaavaa rahaa ruokaan 490 €, rankut 10 €
● Fuksiaiset merkit 382 € ja fuksiaisten kiljut 16,04 €
● Algon vuosijuhlat 40 €
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● Fuksipassi 120 €
● Läpivirtaavaa rahaa 2100 € kapproihin
● Labratakkeihin lisää 500 €

12. Pöytäkirjojen hyväksyminen
Ehdotus: Hyväksyttiin pöytäkirja 8/23 muutoksin, (seuraavan kokouksen päivämäärä viikkoa
myöhemmäksi, kirjoitusvirheitä).
Päätös:Hyväksytään muutoksin.

13. Seuraava kokous
Maanantaina 2.10. klo 16:15 paikka AgB301

14. Kokouksen päättäminen
Päätettiin kokous klo 17:28.

Pöytäkirjan hyväksyminen ja allekirjoitukset
Pöytäkirja on hyväksytty hallituksen kokouksessa ___/______

____/____/_____ _____/____/______

_________________________ _______________________________
Lauri Laitinen, puheenjohtaja 2023 Anna Luttinen, sihteeri 2023


